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Zápisnica zo zasadnutia Podnetovej komisie FPV UCM v Trnave zo dňa 

16.05.2023 
 

Prítomní: doc. RNDr. Michaela Havrlentová, PhD., PaedDr. Miroslav Ölvecký, PhD., Bc. Ľubomíra 
Jurečková  
Ospravedlnení: -  
 
Navrhovaný program zasadnutia: 

1) Otvorenie a schvaľovanie programu zasadnutia Podnetovej komisie FPV UCM v Trnave.  
2) Prerokovanie podnetov.   
3) Základné informácie o činnosti komisie a spôsob činnosti komisie.  
4) Rôzne. 
5) Ukončenie zasadnutia.  

 
Zasadnutie komisie sa konalo on-line formou cez platformu MS Teams, iniciovala  
a otvorila ho predsedníčka komisie (doc. RNDr. Michaela Havrlentová, PhD.), ktorá priví-
tala všetkých členov komisie a konštatovala, že komisia je uznášania schopná.  
 

1) Schvaľovanie programu. 

V úvode zasadnutia predsedníčka komisie predstavila program zasadnutia. Nik 
k programu nemal pripomienky a program stretnutia bol jednomyseľne schválený.   
Uznesenie: Komisia schválila program zasadnutia.  
 

2) Prerokovanie podnetov.  

Komisia nedostala k dátumu zasadnutia žiadny podnet, preto nebolo potrebné žiadne 
podnety prerokovať.  
Uznesenie: Komisia konštatovala, že k dátumu 16.05.2023 nezaznamenala žiadny podnet.  
 

3) Základné informácie o činnosti komisie a spôsob činnosti komisie. 

Členovia komisie prediskutovali základné aktivity týkajúce sa činnosti komisie ako  
rokovací systém, spôsob a pravidelnosť stretávania, aktívnu „miestnosť“ v MS Teams, 
internetové stránky so zverejnenými dokumentami Podnetovej komisie FPV UCM 
a podobne.  
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Uznesenie: Komisia sa zhodla, že nemá pripomienky ku konkrétnej forme činnosti komisie 
a súhlasí so stretávaním 2x počas školského roku (1x ku koncu každého semestra) 
a v prípade objavenia sa podnetu na okamžitom stretnutí. Online stretnutia by boli 
realizované v prípade, že nie je podnet. V opačnom prípade by stretnutie bolo prezenčné.  
 

4) Rôzne.  

V rôznom členovia komisie krátko diskutovali  o tom, že sú vnímaví a otvorení sledovať, 
čo sa deje okolo nich a potenciálne podnety vnímať od ich začiatku, aby poznali 
prostredie a pozadie možných podnetov. Všetci sa zhodli, že v prípade, ak by vedeli 
o nejakej problémovej situácii, začali by ju adekvátnymi spôsobmi riešiť a neprehliadali by 
možný problém/podnet.  
Predsedníčka komisie poďakovala členom komisie za ich ochotu a čas venovaný 
stretnutiu a zaželala všetkým veľa zdaru v skúškovom období. 
V závere zasadnutia bola overovateľom zápisnice navrhnutá Bc. Ľubomíra Jurečková.  
 
V Trnave dňa 16.05.2023  

doc. RNDr. Michaela Havrlentová, PhD.        
predsedníčka komisie 

 
Zapísala: doc. RNDr. Michaela Havrlentová, PhD.       
Overila: Bc. Ľubomíra Jurečková 


